
 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 
 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 

 

Indiener : Marc HENDRICKX (N-VA) 
 

Datum : 01/08/2024 
 

 

Onderwerp vraag:  De moeilijke situatie van KFC Walem 

 

Toelichtende nota 
  

Naar ik verneem speelt KFC Walem, een succesvolle vereniging die steeds maar groter 

wordt, op terreinen die de facto eigendom zijn van het Agentschap “Natuur en Bos”. 

 

Het betreft een nogal onduidelijke situatie, waardoor de toekomstplannen van de voetbalclub 

onzeker zijn en investeringen in de accommodatie voor zich uitgeschoven worden. 

 

Het stadsbestuur heeft de voetbalclub al meermaals medegedeeld dat er zou gesproken 

worden met het Agentschap Natuur en Bos, over bvb. een langdurige erfpacht aan de Stad, of 

zelfs een verkoop. 

 

Lopen er inderdaad zulke gesprekken? Zo ja, wat leverden die tot op heden op? Zo neen, 

wanneer zullen die worden opgestart en indien die niet zullen worden opgestart, waarom niet 

en waarom werd dit dan niet medegedeeld aan de club? 

 

Aangezien ook parkeerproblemen voor de club een euvel zijn, kan gedacht worden aan 

mogelijke alternatieven hiervoor in de directe omgeving? Enkele jaren geleden was er een 

mogelijkheid in de directe buurt van het stadion toen er bij de SIGMA-werken gebruik werd 

gemaakt van een terrein van “de Vlaamse Waterweg”, maar van die “oplossing” kan al lang 

geen gebruik meer worden gemaakt…  Kan dit eventueel terug opgenomen worden met “de 

Vlaamse Waterweg”? 
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